

Translation

PERSONAL/CONFIDENTIAL

Mr. M.

By email

Our reference: 14946 / al-jb

November 7, 2025

Status of proceedings

Dear Mr. M.,

On July 2, 2025, an agreement was reached in the tax dispute with the German Ministry of Finance resp. the German tax authorities, as well as with the Bochum Public Prosecutor's Office resp. the Bochum Regional Court. **In addition, the proceedings before the Düsseldorf Tax Court were terminated by mutual agreement.** All proceedings were thus settled fiscally and irrevocably this week. Furthermore, there are no outstanding tax liabilities to the German tax authorities.

Accordingly, your security policy and intelligence activities are fully recognized in terms of taxation. You may continue your activities, which will be properly recorded for tax purposes.

The Bochum Regional Court has discontinued all proceedings against you, and the Bochum Public Prosecutor's Office agrees with this decision. The proceedings were discontinued in accordance with Section 153a of the German Code of Criminal Procedure (StPO), which has the advantage of exhausting criminal proceedings.

By signing the relevant agreement, the tax dispute is finally settled. All proceedings are thus terminated and the accusation of tax evasion is officially dropped.

I would like to thank you for your trust and remain
yours sincerely

LOHR + COMPANY GmbH
Auditing company

Prof. Dr. Jörg-Andreas Lohr
-Auditor/Tax advisor-

PERSÖNLICH/VERTRAULICH

Herr M.

■ **Düsseldorf**in Cooperation mit
LOHR + COMPANY GmbH Wien***Per E-Mail**

Unser Zeichen: 14946 / al-jb

7. November 2025

Verfahrensstand

Sehr geehrter Herr M.,

am 2. Juli 2025 wurden sowohl mit dem deutschen Finanzministerium bzw. der deutschen Finanzverwaltung als auch der Staatsanwaltschaft Bochum bzw. mit dem Landgericht Bochum eine Einigung im Steuerstreit erzielt. **Zusätzlich wurde das Verfahren vor dem Finanzgericht Düsseldorf einvernehmlich beendet.** Alle Verfahren wurden in dieser Woche somit steuerlich und unwiderruflich beigelegt. Des Weiteren bestehen keine offenen Steuerverbindlichkeiten gegenüber der deutschen Finanzverwaltung.

Hiernach wird die sicherheitspolitische, nachrichtendienstliche ND-Tätigkeit von Ihnen steuerlich voll anerkannt. Sie können weiter Ihrer Tätigkeit nachgehen, sie wird ordnungsgemäß steuerlich erfasst.

Das Landgericht Bochum hat alle gegen Sie geführten Verfahren eingestellt, die Staatsanwaltschaft Bochum ist hiermit einverstanden. Die Einstellung erfolgte nach § 153a StPO, dies hat den Vorteil, dass strafrechtlich Strafklageverbrauch entsteht.

Mit Unterschrift unter die entsprechende Vereinbarung ist der Steuerstreit endgültig erledigt. Alle Verfahren sind damit beendet und der Vorwurf der Steuerhinterziehung ist damit amtlich aufgehoben.

Ich darf mich für Ihr Vertrauen bedanken und verbleibe mit freundlichen Grüßen

LOHR + COMPANY GmbH
WirtschaftsprüfungsgesellschaftProf. Dr. Jörg-Andreas Lohr
- Wirtschaftsprüfer/Steuerberater -■ **Geschäftsadresse**Rochusstr. 47
40479 Düsseldorf
Tel. +49 (211) 16 451-100
Fax +49 (211) 16 451-111
www.lctax.de■ **Geschäftsführer**WP/StB Prof. Dr. Jörg-Andreas Lohr
WP/StB Dr. Franz Kleinbauer*
RA/StB/FA f. StR Jörg Kanzler
WP/StB Dipl.-Volksw. Mark Schiffer
StB Peter Bringmann, M.Sc.
StB Dr. Matthias Buschhaus
WP/StB Hendrik Göke, M.Sc.
WP/StBin Margaux Grewenig, M.A.
WP/StB Dipl.-Kfm. Uwe Höschler
StB Patrick Müller, LL.M.* WPG/WP/StB bestellt
nach österreichischem Recht■ **Kontoverbindung**Stadtsparkasse Düsseldorf
IBAN DE46 3005 0110 1008 4376 73
SWIFT-BIC DUSSDE33XXX■ **Registergericht**Amtsgericht Düsseldorf
HRB 40580■ **UID-Nr.**

DE215595397